
Zápisnica zo 49. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného 

dňa 18.4.2018 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 19,45 hod. 

 
Prítomní poslanci: Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml., Mgr. 

Andrea Floreková, Martin Chovan  

Hlavný kontrolór obce Ing. Pavel Tylka - neprítomný  

Neprítomní poslanci: Milan Galica 

Hostia: Ing. Ľuboš Chovan 

Zapisovateľka:  Katarína Kunová  

 

P r o g r a m : 
1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

4. Odstúpenie z funkcie predsedu Komisie pre rozvoj obce. 

5. Rôzne. 

6. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za zapisovateľku 

bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Vladimíra Ďuroňa a Jána 

Chlebíka. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta navrhol doplnenie programu o bod č. 2:  Prerokovanie a schválenie 

spolufinancovania dotácie z Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR na rozvoj 

výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej výchovy formou dostavby, 

rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2018 

a bod č. 3: Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

 

P r o g r a m : 

1. Otvorenie zasadnutia. 

2. Prerokovanie a schválenie spolufinancovania dotácie z Ministerstva školstva, vedy, 

výskumu a športu SR na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej 

a športovej výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične 

na rok 2018. 

3. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce Kvačany. 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení.  

5. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. 

6. Odstúpenie z funkcie predsedu Komisie pre rozvoj obce. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 



2. Starosta obce oboznámil poslancov, že na podanie žiadosti o dotáciu na dostavbu 

telocvične ZŠ Kvačany, je potrebné schválenie zabezpečenia spolufinancovania vo výške 

najmenej 10%. Výpis z uznesenia o schválení zabezpečenia spolufinancovania tvorí povinnú 

prílohu žiadosti. Po krátkej diskusii, prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schvaľuje zabezpečenie spolufinancovania vo výške 

najmenej 10 ٪ z celkových výdavkov dotácie z Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR na rozvoj výchovy a vzdelávania žiakov v oblasti telesnej a športovej 

výchovy formou dostavby, rekonštrukcie alebo výstavby novej telocvične na rok 2018. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta informoval poslancov, že podľa zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení, je 

potrebné vyhlásiť voľby na hlavného kontrolóra obce Kvačany, nakoľko súčasnému 

kontrolórovi končí funkčné obdobie 21.6.2018. Poslanci odsúhlasili termín konania volieb 

a pracovný úväzok nového kontrolóra. Starosta prečítal návrh uznesenia: 
a) Obecné zastupiteľstvo vyhlasuje voľbu hlavného kontrolóra obce Kvačany, ktorá sa  

uskutoční dňa 15. júna 2018  na zasadnutí  obecného zastupiteľstva, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje náležitosti prihlášky a spôsob vykonania voľby hlavného 

kontrolóra obce Kvačany, 

c) obecné zastupiteľstvo ukladá obecnému úradu zverejniť vyhlásenie voľby hlavného 

kontrolóra spôsobom v mieste obvyklým, na webovej stránke obce a v regionálnych 

novinách.  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Prerokovanie a schválenie rozpočtových opatrení. Boli prerokované RO ZŠ a OcÚ. Za 

každým RO starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 4/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 4/2018 v pôvodnom znení návrhu, 

Hlasovalo:   za -   0 

proti –   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

zdržal sa –  0 

Rozpočtové opatrenie ZŠ č. 4/2018 nebolo schválené, nakoľko sa poslanci uzniesli na tom, že 

rozpočtové opatrenia týkajúce sa obce /41/ sa budú schvaľovať na OZ každý mesiac a nie raz 

za polrok, ako to bolo uvedené v tomto RO. RO týkajúce sa ZŠ /111/ sa môžu prerokovávať 

na OZ polročne.  

 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 5/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 5/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia ZŠ č. 6/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie ZŠ č. 6/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 2/2018 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 2/2018 v pôvodnom znení návrhu. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

Rozpočtovým opatrením OcÚ č. 2/2018 bol schválený presun finančných prostriedkov 

z rezervného fondu obce na úhradu faktúry za čistopis ÚPN-O Kvačany. 

 

5. Starosta obce prečítal žiadosti o odpustenie poplatku za TKO za rok 2018. Za každou 

žiadosťou starosta prečítal návrh uznesenia a dal hlasovať: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Stanislavy Jančovej rod. Kudzbelovej 

o odpustenie poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady na rok 2018,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpustenie poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady pre p. Stanislavu Jančovú rod. Kudzbelovú, nakoľko sa dlhodobo 

zdržiava v Českej republike,  

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 
c) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Majerčiakovej o odpustenie 

poplatku za komunálny odpad na rok 2018 pre syna Vlastimila, ktorý dlhodobo žije v 

Londýne a pre dcéru Janu, ktorá dlhodobo žije v Bratislave, 

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Anny Majerčiakovej o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre syna Vlastimila, ktorý dlhodobo žije v Londýne a pre 

dcéru Janu, ktorá dlhodobo žije v Bratislave, 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

e) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Mgr. Jany Caban-Klepáčovej 

odpustenie  poplatku za komunálny odpad na rok 2018 pre ňu a jej synov Etiena a 

Tadeusa, nakoľko dlhodobo žijú v zahraničí, 

f) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Mgr. Jany Caban-Klepáčovej odpustenie 

poplatku za komunálny odpad na rok 2018 pre ňu a jej synov Etiena a Tadeusa, nakoľko 

dlhodobo žijú v zahraničí, 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 



g) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie  poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre jeho synov Jána a Miroslava, nakoľko dlhodobo žijú 

v zahraničí, 

h) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Jána Ďuroňa o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre jeho synov Jána a Miroslava, nakoľko dlhodobo žijú 

v zahraničí, 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

i) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Viktora Mataja o odpustenie  poplatku 

za komunálny odpad na rok 2018 pre dcéru Zuzanu so synom Samuelom nakoľko 

dlhodobo žijú v zahraničí, 

j) obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť p. Viktora Mataja o odpustenie poplatku za 

komunálny odpad na rok 2018 pre dcéru Zuzanu so synom Samuelom nakoľko dlhodobo 

žijú v zahraničí. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta obce oznámil poslancom odstúpenie Jána Chlebíka z funkcie predsedu Komisie 

pre rozvoj obce. Ján Chlebík oboznámil OZ s dôvodmi, ktoré ho viedli k takémuto konaniu 

a uviedol, že nemá na svoju pozíciu nástupcu a preto OZ odporučilo zlúčenie Komisie pre 

rozvoj obce s Komisiou pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia. Po krátkej 

diskusii starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zlúčenie Komisie pre rozvoj obce s komisiou pre ochranu 

verejného poriadku a životného prostredia a určuje za predsedu Romana Lasáka, za 

podpredsedu Jaroslava Stromčeka a za členov komisie Martina Chovana, Júliu Kojšovú, Ing. 

Andreja Slotku, Eduarda Kojša ml., Milana Kojša a Štefana Kokošku. 

Hlasovalo:   za -   6 / Ján Chlebík, Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír  

                                                                Ďuroň ml., Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7.  Ing. Ľuboš Chovan informoval poslancov, že na základe nájomnej zmluvy o prenájme 

futbalového ihriska, ktorú má podpísanú s Obcou Kvačany je oprávnený dať predmet nájmu 

do podnájmu len s písomným súhlasom prenajímateľa. Obecné zastupiteľstvo berie na 

vedomie informáciu o využívaní futbalového ihriska pre občianske združenie Futbalisti na 

tréningy, zápasy, prípadne turnaje a družstva Šalung na výkon športovej činnosti. 

Odchod poslanca Jána Chlebíka. 

Starosta informoval o prácach na plote v Materskej škole. Ďalej informoval o tom, že sa 

vyrábajú brány na cintorín na Dlhej Lúke a aj o možnosti vymeniť šindeľ na vežičke na 

Zvonici, ale už nie za klasický drevený ale plechový, ktorý vyzerá ako pravý šindeľ, ale má 

dlhšiu životnosť. Oboznámil poslancov s cenovou ponukou, ktorú si dal vypracovať. Potom 

prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o cenovej ponuke na výmenu šindľa na 

zvonici na cintoríne Dlhá Lúka a poveruje starostu oslovením dodávateľa na začatie 

rekonštrukčných prác.  



Hlasovalo:   za -   5 / Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml.,  

                                                                Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

V súvislosti na končiace sa funkčné obdobie hlavného kontrolóra, starosta informoval 

poslancov o jeho nečinnosti. Poslanci poverili starostu, aby v ich mene zaslal HK písomnú 

výzvu na predloženie výkazu prác. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

b) Obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním výzvy hlavnému kontrolórovi obce 

Ing. Tylkovi na predloženie výkazu prác od 1.1.2018 do 30.4.2018 v termíne do 15 dní od 

doručenia výzvy.  

Hlasovalo:   za -   5 / Martin Drbjak, Roman Lasák, Vladimír Ďuroň ml.,  

                                                                Mgr. Andrea Floreková, Martin Chovan / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Vladimír Ďuroň sa informoval, či by nebolo možné na časti, kde sa podľa nového územného 

plánu obce Kvačany pustí výstavba rodinných domov, vysypať prístupové cesty k stavebným 

pozemkom aspoň štrkom a potiahnuť elektrinu, aby sa tak aspoň čiastočne eliminovali veľké 

výdavky stavebníkov na elektrické prípojky. 

  

8. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 19,45 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):  

Katarína Kunová                                            ........................................ 

 

Overovatelia:  

Vladimír Ďuroň ml.                                                  ........................................ 

Ján Chlebík                         ......................................... 


